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Extracte de les sessions

Acta num. 226
A  les 22 hores del dia 24 de març de 1926, 

es reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de 
Catalunya, amb assistència dels doctors Puig i 
Sais, Abelló, Moli, Bonifaci, Mestre Puig, Rie
ra, Marti Lucaya, i després els doctors Cantó i 
Frias, presidint el doctor Puig i Sais i actuant de 
Secretari el doctor Abelló.

Oberta la sessió, s’excusa l’assistència del doc
tor Nubiola.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessió ante
rior.

El Secretari dóna compte d’haver rebut la vi
sita del Sr. President de la S. C. de Falset, per 
a exposar diversos assumptes plantejats a la ma- 
teixa i les gestions fetes per la Secció, les quais 
aniran detallant per escrit en cada cas amb l’ob
jecte de que puguin èsser degudament sotmesos 
al Conseil aquells casos que ho reclaman.

Es dóna compte d’una comunicació del doc
tor Rafel Battistini Galup, de Tarragona, que es- 
tava convocai per la sessió d’avui, pregant se 
l’autoritzi per a ajômar la seva visita per la pro- 
pera sessió, lo qual li concedí el Secretari.

Previ informe de les Seccions Comarcals res
pectives, són admesos socis els companys que es 
detallen en la Secció Notician.

Causa baixa per defunció el company Eladi 
Vila Cunyer. El Conseil, recordant la tasca rea- 
litzada per aquest company dins el Sindicat de 
Metges de Catalunya com a membre de la Sec
ció Comarcal de Barcelona i els seus intel-ligents 
treballs com a redactor del Butlletí, i darrera- 
ment com a ponent nomenat pel Conseil pel se
gur de maternitat, sent una veritable tristesa per 
la pèrdua de tant valuós element i acorda testi
moniar el seu condol a la familia del finat i d’una 
manera especial al seu germà, el company Er- 
mengol Vila Cunyer.

S ’examinen i s’aproven diverses factures.
Es cridat a la sala de sessions el doctor Jor-

di Cantò, de Pobla de Claramunt, el quai havia 
soHivitat prèviament èsser escoltat pel Conseil. 
El doctor Cantò exposa detalladament la seva 
opiniô respecte a l’assumpte de Capellades i fa 
un resum> de la seva actuaciô en aquest assumpte 
com a metge sollicitât per la “ Razón Capelladen- 
se” , per l’assistència dels seus associais, concre- 
tant que creu que seria contraproduent per tots 
els metges de Capellades que el nou metge degui 
formalitzar un contracte d’ampliaciô de partit 
mèdie, perquè creu que resultaria en perjudici del 
preu generai de les conductes.

Fetes aquestes manifestations, es retira de la 
sala de sessions el doctor Cantò.

Seguidament, el Conseil delibera sobre aquest 
cas i acorda que bo i apreciant les raons aduïdes 
pel doctor Cantò en compliment dels acords de 
l’Assemblea, deu tot metge sindicat que vagi a 
Capellades obtenir un contracte d’ampliaciô de 
partit mèdie, per a seguir les normes del Sindi
cat.

A  continuaciô entra a la sala de sessions el 
doctor Frias, convocai expressament per aquesta 
reunió, el quai exposa Testât actual de l’assump- 
te que té pendent amb la Federaciô de Germen- 
dats i Montepios de Sant Boi del Llobregat i les 
dificultats de tots els ordres que troba per a fer 
efectiva la sentèneia recaiguda al seu favor, lo 
qual l’impossibilita de moment per a solventar la 
seva situació econòmica.

Després de retirar-se de la sala de sessions el 
doctor Frias i després d’haver-li fet diverses pre- 
guntes sobre la seva situació, solucions i gestions 
a cercar i emprendrer i d’haver-li demanat que 
concreti les seves necessitats, el Conseil delibera 
ampliament sobre el cas i acorda que es consi
dera que durant très mesos el doctor Frias ne
cessita la quantitat de sis centes pessetes mensuals 
i que en vista d’això el Sindicat li concedeix un 
crédit mgnsual per aquests très mesos que repre
senti la diferèneia entre les sis centes pessetes i la 
quantitat que per qualsevol concepte ingressi el


